
Uchwała Nr XVII/152/2007
Rady Miejskiej Starogardu Gdańskiego

z dnia 19 grudnia 2007 r.

w sprawie powołania zespołu opiniującego kandydatury osób wybieranych 
w wyborach uzupełniających na ławników do Sądu Rejonowego w Staro-
gardzie Gdańskim – Wydział Pracy na lata 2008 – 2011 

 
Na podstawie art.  163 §2 ustawy z dnia 27.07.2001 r.  Prawo o ustroju sądów po-

wszechnych   Dz. U. Nr  98 poz.  1070 z późn. zm.)  –  Rada Miejska Starogardu Gdańskiego 
u c h w a l a  co następuje:

§ 1

Powołuje się zespół opiniujący, który przedstawi Radzie Miejskiej na sesji swoją opi-
nię o zgłoszonych kandydatach na ławników do Sądu Rejonowego w Starogardzie Gdańskim 
– Wydział Pracy na lata 2008 - 2011, w następującym składzie:

1. Maciej Bącal - Sąd Rejonowy
2. Bogusław Ziemba - Komenda Powiatowa Policji
3. Zbigniew Toporowski - Urząd Miejski
4. Wiesław Wostal                            -  radny
5. Jan Strzelczyk                               -      „
6. Henryk Kurkowski               -      „
7. Stanisław Kubkowski         -     „
8. Arkadiusz Banach                         -      „
9. Sławomir Ruśniak                         -      „
10.Waldemar Rupniewski                 -      „

§ 2

Zespół wybierze ze swojego grona Przewodniczącego i Zastępcę Przewodniczącego.

§ 3

Zespół przedstawi swoją opinię o kandydatach na ławników na sesji, która odbędzie 
się w dniu 26 marca 2008 r.

§ 4

Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia.

       Przewodnicząca Rady Miejskiej
 Starogardu Gdańskiego

Helena Bugaj



U z a s a d n i e n i e

Pismem z dnia 22.11.2007 r. sygn. akt Adm. 0130-5/07 Prezes Sądu Okrę-
gowego w Gdańsku zgłosił  potrzebę  przeprowadzenia  wyborów uzupełniają-
cych 11 ławników orzekających w sprawach z zakresu prawa pracy na kadencję 
2008-2011 w Sądzie Rejonowym w Starogardzie Gdańskim.

Powyższe wynika z faktu, iż w tegorocznych wyborach ławników sądo-
wych,  związki  zawodowe  i  organizacje  pracodawców,  jako  jedyne  organy 
uprawnione do zgłaszania kandydatów na ławników do Sądu Pracy, nie zgłosiły 
kandydatów  w  liczbie  umożliwiającej  Radzie  dokonania  wyboru  ławników 
zgodnie z zapotrzebowanie określonym przez Kolegium Sądu Okręgowego w 
Gdańsku w dniu 25.04.2007 r.

Wobec powyższego uchwalenie przedmiotowej uchwały jest uzasadnione. 


